
ASSEMBLEA GENERAL AMPA CURS 2022-2023 DEL 2 DE FEBRER DE 2023

Es convoca mitjançant correu electrònic a les famílies de l’I Banús a la primera assemblea general
del curs 2022-2023 a les 18:00h en format on line. Desprès de solucionar un problema tècnic,
l’assemblea comença a les 18:20h.

En primer lloc, intervé Maria José Blasco, directora del centre:

-Ens informa que a data 30 de juny deixa la direcció, ja ha informat al Consell Escolar del Centre i
al Claustre de mestres per tal que es presentin noves candidatures.

-Fa resum del que l’AMPA aporta a l’Institut (al final adjuntem un document del PRESSUPOST
DE L´AMPA)

-Ens fa saber el malestar que han patit per la falta de docents des de que el Departament ha reduït
una hora lectiva al professors/es. Ens aclareix que voluntàriament, aquesta hora, l’han cobert els
docents de l’Institut voluntàriament per tal que els alumnes no es quedessin sense classe. Ara, el
nostre institut ja està cobert, però només a la nostra comarca falten 110 mestres a secundària,
inclosa la FP. La borsa està oberta.

Maria José marxa de la reunió i intervé Elena González, Presidenta de

l’AMPA: -Elena presenta els membres de l’AMPA:

-Germán Pérez, secretari
-Javi Romero, tresorer
-Elisabeth Covo, representant de l’AFA
-Maica de los Santos, representant de l’AMPA al Consell Escolar
-Pepe Caballero (Comunicació i xarxes socials)
-Laura Ceamanos (Vocal)
-Conchi Bueno (Vocal)

Elisabeth i Maica estan presencialment a l’Institut al despatx de l’AMPA cada dimecres de 11 a
11:30 (hora del pati) per rebre a famílies o alumnes i solucionar qualsevol incidència.

-Intervé Pepe:

Pepe ens explica que el curs passat es va crear l’instagram de l’AMPA amb la finalitat d’estar més a
prop de les famílies. Curiosament ens segueixen més els alumnes que els pares i les mares. Des de
les xarxes socials anem informant d’algunes aportacions que fa l’AMPA dedicades a  diferents
projectes de l’Institut, xerrades varies adreçades a les famílies que es proposen des de  l’AFA
(Asociació de Famílies i Alumnes)..... Amb instagram no es poden compartir enllaços, així  que
hem creat també una pàgina de Facebook.



Pepe, igualment actualitza l’apartat d’AMPA de la web de l’Institut.

-Laura és la persona que es dedica a contestar els mails rebuts al correu de l’AMPA.
Presentem el pressupost del curs 2022-2023 que s’ha acceptat amb diferents reunions en junta i amb
l’equip directiu del centre

Aquest curs hi ha  menys pressupost per part de l’AMPA: Hi ha menys alumnes que en cursos
anteriors, hi ha més germans  (paguen menys quota), no tenim ingressos per compra de llibres, cada
vegada el lloguen menys  taquilles. Així doncs, s’ha retallat l’aportació a l’institut
considerablement.

-Batxillerat escènic: Necessiten més recursos econòmics i busquem espònsors per a la Mostra de
Teatre. Busquem famílies que vulguin promocionar el seu negoci.

L’institut ja fa tres cursos que organitza una mostra de teatre a Cerdanyola i es visualitza amb
cartells per la ciutat, samarretes......on pot aparèixer el logotip del negoci. Una altra possibilitat és
deixar algun detall propi (exemple, la fruiteria del costat del Banús donava pomes) o
merchandaising per posar a les bosses que es dona als participants de la mostra.

Aquesta mostra te padrins: el primera any va ser l’actor Octavi Pujades, el segon l’actriu Aina
Cuesta i aquest any estan en converses amb l’actriu Yolanda Ramos.

Les famílies interessades es poden posar en contacte amb Maria José Blasco.
-Hem col·laborat amb la compra d’impressores 3D amb 1.650€. Aquestes impressores s’han
comprat a joves emprenedors locals, exalumnes de l’Institut Forat del Vent. L’import abonat inclou
formació i suport tècnic.

Les impressores es compren principalment pel departament de tecnologia però les faran servir la
resta de departaments ja que es una eina que cada vegada es fa servir més.

-Estudi assistit: L’Ajuntament de Cerdanyola ofereix una subvenció de 3000€ per Estudi Assistit
per Alumnes amb Necessitats Especial. Aquesta subvenció es gestiona des de l’AMPA i la
dinamitza la Ruth Trillo, professora de matemàtiques i membre de l’equip directiu de Banús.

S’han format diferents grups d’estudi on es fan deures i estudien les seves assignatures contant amb
un suport (estudiants universitaris) que els acompanyen i ajuden en les seves tasques.

Els alumnes amb NEE paguen 5 € al mes i la resta 25€ al mes.

La persona que contracta al personal és Dayanis Guerra. Empresa dedicada a serveis extraescolars
per a escoles i instituts.

-Donada la bona acceptació dels bancs i taules que vam instal·lar el curs passat al pati, tenim la



intenció de posar-ne més. Si ens sobren diners a final de curs, ho farem.

.
-Junta AMPA:

La presidenta de l’AMPA deixa el càrrec a data 30 de juny ja que deixa de ser mare de l’Institut.
Demanem relleu i ampliació de la junta de l’AMPA, especialment animem a les famílies dels
primers cursos.

A instagram publicarem les dates de junta presencials per tal de que pugui assistir qui vulgui. La
propera serà el 8 de març a les 18:30 al despatx de l’AMPA. Els dies de la setmana van rotant de
dimarts a dijous per tal de afavorir que tothom pugui assistir en algun moment.

La reunió finalitza a les 19:00h.


